

考試統計數字 Examination Statistics

2014年香港中學文憑考試 HKDSE 2014

考生人數 Candidature

考生類別 Candidate Category	報考人數 No. Entered	出席人數 No. Sat
學校考生 School Candidates	66,576	66,352
日校考生 Day School Candidates	65,270	65,102
自修生 Private Candidates	12,996	12,048
全體考生 All Candidates	79,572	78,400

甲類學科、乙類學科及丙類學科等級分布百分率 Level/grade distributions for Category A, Category B and Category C subjects (in percentages)

(a) 所有甲類學科成績的百分率 Percentages of levels attained for all Category A subjects

	應考科次 No. of subjects sat	5**	5*+	5+	4+	3+	2+	1+	U
日校考生 Day School Candidates	384,014	1.2	4.8	11.8	33.7	59.9	82.8	94.9	5.1
全體考生 All Candidates	427,811	1.2	4.7	11.6	33.2	59.5	82.6	94.7	5.3

註： 數學必修部分及延伸部分會被視為同一個科目組合。若考生同時應考兩個部分，則選擇其中成績較好的一個。

Notes: Mathematics Compulsory Part and Mathematics Extended Part are counted as one subject. When candidates have results in both parts, the better of the two will be selected.

(b) 所有乙類學科成績的百分率 Percentages of grades attained for all Category B subjects

	應考科次 No. of subjects assessed	達標並表現優異 Attained with Distinction	達標或以上 Attained or above	未達標 Unattained
日校考生 Day School Candidates	4,192	23.4	90.7	9.3
全體考生 All Candidates	4,343	23.1	90.1	9.9

(c) 所有丙類學科成績的百分率
Percentages of grades attained for all Category C subjects

	應考科次 No. of subjects sat	a	b+	c+	d+	e+	U
日校考生 Day School Candidates	225	40.9	54.7	64.9	76.0	83.1	16.9
全體考生 All Candidates	245	40.4	55.1	64.9	75.5	82.4	17.6

符合副學位課程入學要求／應徵有關公務員職位的成績統計
Statistics for eligibility to sub-degree programmes/relevant civil service appointments

考生類別 Candidate Category	出席 最少五科 總人數 No. of candidates taking at least five subjects	於五科甲類學科中取得2級或以上／於乙類學科取得「達標」或以上成績，其中包括中國語文科及英國語文科 5 subjects with level 2+ in Category A subjects / 'Attained' or above in Category B subjects, including Chinese Language and English Language	
		人數 No.	%
日校考生 Day School Candidates	63,771	43,550	68.3
全體考生 All Candidates	68,425	46,555	68.0

註：若選修乙類學科並取得「達標並表現優異」成績，會被視為甲類學科的第3級成績，取得「達標」成績，會被視為甲類學科的第2級成績，以符合副學位課程入學及有關公務員職位入職的成績要求。數學必修部分及延伸部分會被視為同一個科目組合。若考生同時應考兩個部分，則選擇其中成績較好的一個。

Notes: 'Attained with Distinction' in Category B subjects is deemed comparable to level 3 in Category A subjects and 'Attained' in Category B subjects is accepted as level 2 in Category A subjects for admission to sub-degree programmes and relevant civil service appointment. Mathematics Compulsory Part and Mathematics Extended Part are counted as one subject. When candidates have results in both parts, the better of the two will be selected.

符合大學或院校入學要求的成績統計
Statistics related to university admission

在統計表內，於核心科目中取得「3322」成績是指中國語文科及英國語文科均取得3級成績，而數學必修部分及通識教育科則取得2級成績。

In the table below, 'core subjects at 3322' refers to attainment with level 3 in Chinese Language and English Language, and level 2 in Mathematics Compulsory Part and Liberal Studies, respectively.

考生類別 Candidate Category	出席總人數 Total No. Sat	於核心科目中取得「3322」或更佳成績 Core subjects at 3322 or better	
		人數 No.	%
日校考生 Day School Candidates	65,102	26,332	40.4
全體考生 All Candidates	78,400	27,971	35.7